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Graphic novel pulp noir from the creator of "Black Hole," From the creator of the 2005
hit graphic novel "Black Hole" comes this new softcover of edition of his other

http://www.allinfo.top/jjdd


masterpiece of modern horror. Big Baby is a particularly impressionable young boy
named Tony Delmonte, who lives in a seemingly typical American suburb until he
sneaks out of his room one night and becomes entagled in a horrific plot involving
summer camp murders and backyard burials. Burns' clinical precision as an artist adds
a sinister chill to his droll sense of humor, and his affection for 20th century pulp fiction
permeates throughout, creating a brilliant narrative that perfectly captures the unease
and fear of adolescence.
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标签

Charles·Burns

漫画

美国

我居然有想看日欧漫的一天

成为漫画家

好

分镜

storytelling

评论
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一共三个短篇，前面两篇都是循环叙事结构都做的不错，这个画师挺会讲故事的，第三
篇属于悬疑，本来准备看一半结果发现看不完没法睡觉，睡前故事变成了睡前必须看完
的故事哈哈哈

-----------------------------
这个要是能变成长篇连载就好了，完美的调调。Teen Plague就是Black
Hole的原型吧。最后附录里提到的Mondo Xeno到底是虾米？

-----------------------------
神探tony

-----------------------------
我好喜欢tony

-----------------------------
分镜尬地好棒！hero
tony，直男的画风与前两篇故事嵌入地很好。难得封面足够iconic，读后打破预期。
结尾的statement也很好，全书内容放在一起很完整和谐。
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